



Advances in Knowledge Organization | 17

International Society for Knowledge Organization (ISKO),
Marianne Lykke, Tanja Svarre,
Mette Skov und Daniel Martínez-Ávila (Hrsg.)

Knowledge Organization at the Interface

Proceedings of the Sixteenth International
ISKO Conference, 2020 Aalborg, Denmark

2020 | 583 S. | broschiert | 124,00 €

ISBN 978-3-95650-775-5

In englischer Sprache

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-95650-775-5

Der Tagungsband untersucht Wissensorganisationssysteme und ihre Rolle bei der Wissensorganisation, dem Wissensaustausch und der Informationssuche. Die Beiträge decken ein breites Spektrum von Themen ab, die mit Wissenstransfer, Repräsentation, Konzeptualisierung, Social Tagging, Domänenanalyse, Musikklassifizierung, Fiktionsgenres und Museumsorganisation zu tun haben. In den Beiträgen werden

theoretische Fragen der Wissensorganisation und des Designs, der Entwicklung und Implementierung von Systemen zur Wissensorganisation sowie praktische Überlegungen und Lösungen bei der Anwendung der Theorie der Wissensorganisation diskutiert. Es wird eine Reihe von Wissensorganisationssystemen behandelt, von Klassifikationssystemen, Thesauri, Metadatenschemata bis hin zu Ontologien und Taxonomien.

Bestell-Hotline +49 7221 2104-37 | Online www.ergon-verlag.de
E-Mail orders@ergon-verlag.de | Fax +49 7221 2104-43 | oder im Buchhandel

Sie haben das Recht, die Ware innerhalb von 14 Tagen nach Lieferung ohne Begründung an den Nomos Verlag, In den Lissen 12, 76547 Sinzheim zurückzusenden. Bitte nutzen Sie bei Rücksendungen im Inland den kostenlosen Abholservice. Ein Anruf unter Tel. +49 7221 2104-45 genügt. Unsere Datenschutzbestimmungen finden Sie unter nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

Ergon – ein Verlag in der Nomos Verlagsgesellschaft
Waldseestraße 3–5 | D-76530 Baden-Baden | www.ergon-verlag.de



Advances in Knowledge Organization | 17

International Society for Knowledge Organization (ISKO),
Marianne Lykke, Tanja Svarre,
Mette Skov and Daniel Martínez-Ávila (eds.)

Knowledge Organization at the Interface

Proceedings of the Sixteenth International
ISKO Conference, 2020 Aalborg, Denmark

2020 | 583 pp. | paperback | € 124.00

ISBN 978-3-95650-775-5

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-95650-775-5

The proceedings explore knowledge organization systems and their role in knowledge organization, knowledge sharing, and information searching.

The papers cover a wide range of topics related to knowledge transfer, representation, concepts and conceptualization, social tagging, domain analysis, music classification, fiction genres,

museum organization. The papers discuss theoretical issues related to knowledge organization and the design, development and implementation of knowledge organizing systems as well as practical considerations and solutions in the application of knowledge organization theory. Covered is a range of knowledge organization systems from classification systems, thesauri, metadata schemas to ontologies and taxonomies

Hotline for your order +49 7221 2104-37 | Online www.ergon-verlag.de
E-Mail orders@ergon-verlag.de | Fax +49 7221 2104-43 | or in your local bookstore

You can withdraw from your book order without giving reasons within fourteen days. Simply send your written withdrawal within the given period to: Verlagsauslieferung, In den Lissen 12, 76457 Sinzheim, Germany or to your bookstore. A withdrawal binds you to return the items. All costs and risks of return are payable by the addressee. You can find our privacy policy online at nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.